
Zápisnica z Rady školy  pri ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec 

 

 

Miesto a čas:  27.06.2018  o 17.30 h,  zborovňa  ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec  

 

Prítomní/neprítomní:   

  JUDr. Mária Petríková (Vozárová), podpredseda rady školy – prítomná  

Mgr. Elena Dobiašová – prítomná  

Mgr. Patrícia Zámečníková - prítomná 

Mgr. Zlatko Vladovič - prítomný 

Peter Škopek - prítomný 

Marta Gergičová - prítomná 

Adriána Brezulová - prítomná 

Dušan Snežnický – neprítomný 

Zuzana Ráciková - neprítomná 

Ing. Milan Domaracký – neprítomný 

Ing. Andrej Müller - neprítomný 

 

  Hosť: PaedDr. Denisa Králičová –  riaditeľka ZŠ 

 

Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

Program zasadnutia: 

1.     Otvorenie 

2.     Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka na šk. rok 2018/2019 

3.     Umiestnenie žiakov na stredné školy 

4.     Správa o hospodárení školy v šk. roku 2017/2018 

5.     Príprava nového výberového konania 

6.     Aktuálne problémy školy 

7.     Diskusia 

8.     Záver 

 

Priebeh zasadnutia:  

 

K bodu 1: 

Predsedníčka rady školy privítala prítomných. Oboznámila ich s dnešným programom, 

ktorý dostali taktiež v pozvánke.  

 

 

K bodu 2 a 3: 

 Predsedníčka uviedla, že na nový škol. rok zapísali 47 prvákov do dvoch tried a 10 

detí do prípravného ročníka. Zo školy odchádza 26 deviatakov, t.j. celkovo do školy pribudne 

11 detí. Budú dve triedy s tým, že požiadame o výnimku s počtom detí, nakoľko max. počet je 

22 žiakov v jednej triede. Ďalej uviedla, že o prípravný ročník je veľký záujem. Všetkých, 

ktorí mali záujem, sme do prípravného ročníka prijali. 

 Predsedníčka informovala o prijatí deviatakov na stredné školy – s uvedením počtov 

podľa zamerania škôl. 

 



K bodu  4:  

 Predsedníčka informovala o hospodárení školy za obdobie  škol. roka 2017/2018 

a predložila členom RŠ správu na nahliadnutie. 

  

 

K bodu  5: 

Predsedníčka informovala o nastávajúcom novom výberovom konaní na post riaditeľa 

školy, ako aj volieb členov rady školy, nakoľko od 1.9.2018 príde k zlúčeniu ZŠ s MŠ a teda 

k vytvoreniu nového právneho subjektu Základná škola s materskou školou. 

 

 

K bodu 6: 

 Predsedníčka informovala o tzv. zážitkovom učení na škole a aj o  absolvovaní tzv. 

otvorených hodín. Škola si dala vypracovať externé hodnotenie učenia, kolektívu – tzv. 

Hodnotová banka školy očami žiakov, pedagógov, rodičov. Škola dopadla v tomto hodnotení  

veľmi dobre.  

Informovala, že sa zmenil charakter triednických hodín – ide o celý deň, v ktorom 

triedny učiteľ je spolu so svojimi žiakmi a zisťuje informácie, ktoré potrebuje v ďalšej 

činnosti, sleduje sa stmelenie a utuženie kolektívu, deťom sa to veľmi páči.  

 Tento škol. rok sa konala mimoriadna akcia – 40. výročie založenia školy. Táto 

dopadla veľmi dobre. Konal sa tiež prvý ročník školskej opekačky, kde sa stretli deti, rodičia 

i učitelia. Akcia bola veľmi dobre hodnotená. 

 

 

K bodu 7: 

 Pani riaditeľka informovala o problémoch s nájdením zdatnej ekonómky školy. 

 

 

K bodu 8: 

Predsedníčka rady poďakovala všetkým za účasť. A informovala, že najbližšie 

zasadnutie RŠ bude v septembri. 

 

 

Zapísala: JUDr. Mária Petríková 

V Hlohovci, dňa 27.06.2018 

 

 

 

        

             ............................. 

          

         Mgr. Elena Dobiášová 

                       predseda rady školy 

 


